

CENSUS 2020

What You Need to Know



What is it?

- Every ten years the federal government is required to count **everyone** living in the U.S.
- The U.S. Census Bureau collects information from every residence about who is living there and **basic information** about each member of the household.
- This information is combined into **statistics** that are used to make important policy and budget decisions.



Why is it important?

- Funding for community programs and services
- Political representation
- Redistricting
- Sampling and analysis for population research

What will be asked?

About each household:

- Number of people living there
- Home ownership
- Phone number

For each person:

- Name
- Age
- Sex
- Race/Ethnicity

Census 2020 will **NOT** ask about citizenship or immigration status.

How is the data used?

Census data is used by local leaders, businesses, and other organizations to make decisions about community programs and services.



Who gets counted? **EVERYONE!**


Immigration status, age, or criminal history **DO NOT** matter. Every single person living in the United States on April 1, 2020 should be counted. Make sure everyone living in your residence is counted:

- All children and parents
- Extended family members like grandparents, aunts/uncles, cousins
- Non-family members such as friends, roommates or workmates

When and how should I respond?

You can begin responding in late **March 2020:**

- Complete online or by phone (English + 12 languages)
- Complete paper form (English or Spanish)

 If you do not respond by May 2020, Census Bureau workers will come to your home to follow-up.

Will the information be confidential?

By law, information you give on the census form is **confidential**.

The Census Bureau takes many steps to protect your personal information and does not share details about you or your household.



Where can I learn more?



www.census.gov



www.census.ca.gov



www.smccensus.org
✉ smc_census@smcgov.org



Follow us



COUNTY OF SAN MATEO
OFFICE OF COMMUNITY AFFAIRS

2020 年人口普查

您需要知道的事宜



什么是人口普查?

- 联邦政府必须每十年统计一次居住在美国的**每个人**。
- U.S. Census Bureau (美国人口普查局) 会从每个住宅处收集有关谁居住在那里的信息以及有关每个家庭成员的**基本信息**。
- 此信息会被合并到用于制定重要政策并作出预算决策的**统计资料**中。



人口普查为什么重要?

- 为社区计划和服务提供资金
- 政治代表
- 重划选区
- 针对人口研究进行抽样和分析

将会询问什么问题?

关于每个家庭:

- 居住在那里的人数
- 房屋所有权
- 电话号码

对于每个人:

- 姓名
- 年龄
- 性别
- 人种/种族

2020 年人口普查将不会询问公民身份或移民身份。

如何使用数据?

人口普查数据会被当地领导者、企业和其他组织用于作出有关社区计划和服务的决策。



对哪些人进行统计? 每个人!


移民身份、年龄或犯罪记录并不重要。应统计 2020 年 4 月 1 日居住在美国的每一个人。确保对居住在您的住宅中的每个人进行统计:

- 所有儿童和父母
- 亲属, 如(外)祖父母、父母的兄弟姐妹、堂/表兄弟姐妹
- 非家庭成员, 如朋友、室友或同事

我应在何时以及如何回复?

您可以在 2020 年 3 月下旬开始回复:

- 在线或通过电话完成 (英语 + 12 种语言)
- 完成纸质表格 (英语或西班牙语)

 如果您在 2020 年 5 月之前没有回复, 则 Census Bureau 工作人员将会到您家中进行跟进。

将会对信息保密吗?

根据法律, 您在人口普查表上提供的信息将被**保密**。

Census Bureau 会采取许多措施来保护您的个人信息, 并且不会共享有关您或您的家庭的详细信息。



我在哪里可以了解更多信息?



www.census.gov



www.census.ca.gov



www.smccensus.org
✉ smc_census@smcgov.org



Follow us



COUNTY OF SAN MATEO
OFFICE OF COMMUNITY AFFAIRS